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Halliste    22. november 2022 nr 13 

 

 

Algus kell 15.00, lõppes 17.34 

 

Istungit juhatas volikogu esimees Arvo Maling. 

Protokollis Inge Dobrus. 

 

Osa võtsid volikogu liikmed: Eveli Allik, Voldemar Giske, Mati Ilisson, Esta Jaaksoo, Mihkel 

Kalda, Kai Kannistu, Ingrid Kõiv, Anne Ladva, Arvo Maling, Ürjo Mälksoo, Hans Neppo, Reet 

Paju, Jüri Patune, Peeter Rahnel, Andres Rõigas, Enn Sarv, Tarmo Simson, Raul Song, Taimo Tugi, 

Kert Vallas. Puudus Taevo Viitas. 

 

Vallavolikogu liige Mati Ilisson tegi avalduse, et Mihkel Kalda ei jätka valimisliidu Meie 

Mulgimaa koosseisus ja jätkab tööd sõltumatu volikogu liikmena. 

 

Vallavolikogu esimees Arvo Maling avas istungi ja tutvustas päevakorra kavandit. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling küsis, kas keegi volikogu liikmetest soovib hääletamist.  

Volikogu liikmed hääletamist ei soovinud ja volikogu esimees Arvo Maling tegi ettepaneku 

jätkata tööd järgmise päevakorraga: 

 

1. Mulgi valla arengukava 2019-2026 ja eelarvestrateegia 2022-2026 II lugemine 

2. Mulgi valla III lisaeelarve  

3. Revisjonikomisjoni esimehe tagasiastumine ning revisjonikomisjoni esimehe ja 

aseesimehe valimine 

4. Teearu päikesepaneelide detailplaneeringu vastuvõtmine ja avalikule väljapanekule 

suunamine  

5. Tikuti detailplaneeringu vastuvõtmine ja avalikule väljapanekule suunamine 

6. Pärimismenetluse algatamine 

7. Nõusoleku andmine alla lihthanke piirmäära jääva hanke „Karksi ordulinnuse 

vaatetorni ja kontaktivaba suveniiride müügipunkti projekteerimine“ 

korraldamiseks ja hankelepingu sõlmimiseks 

8. Vallavanema ja volikogu esimehe info 

 

Päevakorrapunkt nr 1 

Mulgi valla arengukava 2019-2026 ja eelarvestrateegia 2022-2026 II lugemine 

 

Ettekande tegid vallavanem Imre Jugomäe ja finantsjuht Külli Mõttus. 

 

Kaasettekande tegi eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Peeter Rahnel. 



 

Küsimusi esitasid: Mihkel Kalda.  

 

Sõna võtsid: Mati Ilisson, Mihkel Kalda, Andres Rõigas, Peeter Rahnel, Jüri Patune. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling tutvustas Meie Mulgimaa ettepanekuid (lisatud protokollile) ja 

pani hääletusele järgmised ettepanekud: 

 

1) võtta eelarvestrateegiast välja 2024. aastasse Abja-Paluojale planeeritav Mulgi Lava 

(kõlakoda) ehitus (90 000 eurot toetused+120 000 omavahendid); 

 

Ettepaneku poolt hääletas 6 volikogu liiget ja vastu oli 14 volikogu liiget. 

 

2) võtta eelarvestrateegiast välja Abja kultuurimaja kap. remont 800 000; 

 

Ettepaneku poolt ei hääletatud ja vastu 18 volikogu liiget. 

 

3) lisada arengukavasse sotsiaalvaldkonna alla uue teenusena peretoetusteenuse süsteemi 

välja töötamine ja rakendamine; 

 

Ettepaneku poolt hääletas 7 volikogu liiget ja vastu oli 10 volikogu liiget. 

Volikogu esimees Arvo Maling pani hääletusele määruse eelnõu „Mulgi valla arengukava 2019- 

ja eelarvestrateegia 2022-2026“. Eelnõu poolt hääletas 15 volikogu liiget ja vastu oli 2 volikogu 

liiget. 

O t s u s t a t i: 15 poolthäälega (vastu 2) vastu võtta määrus nr 21 „Mulgi valla arengukava 

2019-2026 ja eelarvestrateegia 2022-2026“. 

 

Päevakorrapunkt nr 2 

Mulgi valla III lisaeelarve  

Ettekande tegi finantsjuht Külli Mõttus. 

 

Kaasettekande tegi eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Peeter Rahnel. 

 

Küsimusi esitasid: Mihkel Kalda, Mati Ilisson. 

 

Sõna keegi ei soovinud. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling pani hääletusele määruse eelnõu „Mulgi valla 2022. aasta III 

lisaeelarve“. Eelnõu poolt hääletas 18 volikogu liiget ja 1 volikogu liige jäi erapooletuks. 

 

O t s u s t a t i: 18 poolthäälega (1 erapooletu) vastu võtta määrus nr 22 „Mulgi valla 2022. 

aasta III lisaeelarve“. 

  



 

Päevakorrapunkt nr 3 

Revisjonikomisjoni esimehe tagasiastumine ning revisjonikomisjoni esimehe ja aseesimehe 

valimine 

Ettekande tegi volikogu esimees Arvo Maling. 

 

Salajase hääletamise läbiviimiseks moodustati 3-liikmeline häältelugemiskomisjon koosseisus: 

Taimo Tugi, Kert Vallas, Andres Rõigas.  

 

Volikogu liige Kert Vallas tegi ettepaneku valida revisjonikomisjoni esimeheks Mihkel Kalda.  

 

Volikogu liige Hans Neppo tegi ettepaneku valida revisjonikomisjoni esimeheks Enn Sarv. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling tegi ettepaneku nimekiri sulgeda. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling andis sõna revisjonikomisjoni esimehe kandidaatidele Mihkel 

Kaldale ja Enn Sarvele. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling kuulutas välja vaheaja hääletamise läbiviimiseks. 

 

Häältelugemiskomisjon viis läbi salajase hääletamise. 

 

Häältelugemiskomisjoni liige Taimo Tugi luges ette protokolli Mulgi Vallavolikogu 

revisjonikomisjoni esimehe ja aseesimehe valimistulemuste kindlakstegemise kohta. 

 

Revisjonikomisjoni esimehe ja aseesimehe kandidaadid said hääli järgmiselt: 

Mihkel Kalda   7 häält; 

Enn Sarv 13 hääl. 

 

Revisjonikomisjoni esimeheks osutus valituks Enn Sarv ja aseesimeheks Mihkel Kalda. 

 

O t s u s t a t i: vastu võtta otsus nr 83 „Mulgi Vallavolikogu 17. märtsi 2022. a otsuse nr 35 

„Mulgi Vallavolikogu revisjonikomisjoni moodustamine, esimehe, aseesimehe ja liikmete 

valimine“ muutmine“. 

 

Päevakorrapunkt nr 4 

Teearu päikesepaneelide detailplaneeringu vastuvõtmine ja avalikule väljapanekule 

suunamine 

Ettekande tegi abivallavanem Dmitri Orav. 

 

Kaasettekande tegi keskkonna- ja heakorrakomisjoni esimees Raul Song. 

 

Küsimusi ei esitatud. 

 

Sõna keegi ei soovinud. 

 



Volikogu esimees Arvo Maling pani hääletusele otsuse eelnõu „Teearu päikesepaneelide 

detailplaneeringu vastuvõtmine ja avalikule väljapanekule suunamine“. Eelnõu poolt hääletas 12 

volikogu liiget ja vastu 4 volikogu liiget. 

 

O t s u s t a t i: 12 poolthäälega (vastu 4) vastu võtta otsus nr 84 „Teearu päikesepaneelide 

detailplaneeringu vastuvõtmine ja avalikule väljapanekule suunamine“. 

 

Päevakorrapunkt nr 5 

Tikuti detailplaneeringu vastuvõtmine ja avalikule väljapanekule suunamine 

Ettekande tegi abivallavanem Dmitri Orav. 

 

Kaasettekande tegi keskkonna- ja heakorrakomisjoni esimees Raul Song. 

 

Küsimusi esitasid: Mati Ilisson, Jüri Patune. 

 

Sõna keegi ei soovinud. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling pani hääletusele otsuse eelnõu „Tikuti detailplaneeringu 

vastuvõtmine ja avalikule väljapanekule suunamine“. Keegi volikogu liikmetest hääletamist ei 

nõudnud.  

O t s u s t a t i: vastu võtta otsus nr 85 „Tikuti detailplaneeringu vastuvõtmine ja avalikule 

väljapanekule suunamine“. 

 

Päevakorrapunkt nr 6 

Pärimismenetluse algatamine 

Ettekande tegi vallasekretär Milja Janson. 

 

Küsimusi esitasid: Arvo Maling, Mati Ilisson, Andres Rõigas. 

 

Sõna võtsid: Jüri Patune, Peeter Rahnel. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling pani hääletusele otsuse eelnõu „Pärimismenetluse algatamine“. 

Keegi volikogu liikmetest hääletamist ei nõudnud. 

 

O t s u s t a t i: vastu võtta otsus nr 86 „Pärimismenetluse algatamine“. 

  



Päevakorrapunkt nr 7 

Nõusoleku andmine alla lihthanke piirmäära jääva hanke „Karksi ordulinnuse vaatetorni 

ja kontaktivaba suveniiride müügipunkti projekteerimine“ korraldamiseks ja 

hankelepingu sõlmimiseks 

Ettekande tegi abivallavanem Dmitri Orav. 

 

Kaasettekande tegi eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Peeter Rahnel. 

 

Küsimusi esitasid: Mati Ilisson, Kert Vallas, Voldemar Giske. 

 

Sõna võtsid: Mati Ilisson. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling pani hääletusele otsuse eelnõu „Nõusoleku andmine alla 

lihthanke piirmäära jääva hanke „Karksi ordulinnuse vaatetorni ja kontaktivaba suveniiride 

müügipunkti projekteerimine“ korraldamiseks ja hankelepingu sõlmimiseks“. Keegi volikogu 

liikmetest hääletamise ei nõudnud. 

 

O t s u s t a t i: vastu võtta otsus nr 87 „Nõusoleku andmine alla lihthanke piirmäära jääva 

hanke „Karksi ordulinnuse vaatetorni ja kontaktivaba suveniiride müügipunkti projekteerimine“ 

korraldamiseks ja hankelepingu sõlmimiseks“. 

 

Päevakorrapunkt nr 8 

Vallavanema ja volikogu esimehe info 

1. Vallavanema info 

1.1 Viljandimaa Omavalitsuste Liidus otsustasime osaleda regionaalsete nõukogude ja 

arengulepete Kesk-Eesti projektis; 

1.2 Omniva pakiautomaat Mõisaküla linna; 

1.3 vallamaja Pärnu mnt 30 sai toetust energia tõhususe meetmest 177 tuhat hoone fassaadi 

soojustamiseks, päikesepaneelide paigaldamiseks ja ventilatsiooniks; 

1.4 maakonna arengustrateegia elluviimise toetuse meetmest kinnitati August Kitzbergi 

nimelise Gümnaasiumile ventilatsiooni projekti rahastus; 

1.5  laupäeval sada esimene lumi ning teostasime esimesed lumetõrjetööd; 

1.6 lumetõrje hange tulemusel on hinnad on väga kõrged ning 2023. aastal suurenemine 

üle100 000 euro; 

1.7 2023. aasta eelarve projekt, energia hinnad ja töötajate töötasud. 

 

Volikogu esimees Arvo Maling andis sõna volikogu liikmetele informatsiooni edastamiseks. 

Voldemar Giske  - Karksi-Nuia paisjärve äärde WC paigaldamine. 

Mari Ilisson  - volikogu liikmetele kiri, mis sisaldab ettepanekut SOS Lasteküla 

peretugevdusprogrammiga liitumiseks ja kaks arupärimist - 

haridusasutuste tugiteenuste osas ja komisjoni koosolekute protokollide 

kättesaamise osas. Karksi-Nuia bussijaamas toimuv, inimesed ei saa seda 

kasutada sihtotstarbeliselt. 

 



Enn Sarv  – ümarlaudade korraldamine piirkonniti külavanemate statuudi 

tutvustamiseks. Kaks on toimunud üks Karksis ja teine Uue- 

Karistes. Tuhalaanes 26. novembril külavanema valimised. 

 

2. Volikogu esimehe info  

2.1 Maaelu Edendamise Sihtasutuse eluaseme programm laieneb kogu Eestile; 

2.2 järgmine vallavolikogu istung toimub 20. detsembril Karksi-Nuias ja jätkub Mulgi 

Elamuskeskuse, kus toimub 3 omavalitsuse Karksi, Viljandi ja Tõrva valla ühine istung. 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Arvo Maling     

Volikogu esimees      

 

 

 


